

Protokol, bestyrelsesmøde d. 31. marts 2025 kl. 17.00

NYE og IGANGVÆRENDE SAGER

Emne	Status
Bestyrelsen	Fordeling af primære ansvarsområder - kontaktpersoner: • Økonomiansvarlig - ØKO = TR, LC • Personaleansvarlig, overordnet = LC ○ Undervisere, kontaktperson = NG ○ Stald, dagspersonale, kontaktperson = MON ○ Stald, weekendpiger, kontaktperson = CH • Heste = LC + underviserne (sparring m. MM/MON) • Ridehold, alle slags = MM + underviserne • Stævner = Stævneudvalg v. RT - best.kontakt = MM • Juniorudvalg, voksenkontakt = Louise E. Søndergaard best.kontakt = MM • Sponsorater = MON + spons.udvalg (ny støtteforening??) • Kommunikation = MM, CH, LC • Materialer og faciliteter, kontaktperson = MON • Pensionærer = MON/CH • Administration = ALLE, opgaver samles og uddelegeres
Hvidovre Kommune, m.fl	Projekter – igangværende: Folde, arb. i gang • Re-etablering af ridebaner, der har været brugt som folde • Drænrør fra lille ridebane - status • Opgravning af kanal som kan sikre dræning af de store baner - ?? • Renovering af løbegang • Stald- og ridehusfundamentet skal undersøges for erosion/revner
Medlemmer, dagligdag	JUHU-sager: • ROS fra flere deltagere på de to intro.kurser i februar og marts • Flere voksne byder ind på at "gøre noget" for klubben, f.eks. med junior, MaFa Øv-sager: • Tilbagevendende henvendelser fra forældre omkring indholdet i undervisningen. Problematik skal vendes med underviserne på UV-møde Silent training: • Vi kører videre, med adgang til ridehuset den sidste uge i måneden
Personale HUSK børneattester på ALLE, der underviser her på stedet, også privatundervisere!! Medbringes privatunderviser skal det meddeles til bestyrelsen!	Underviserne: • NY ansvarlig = Natashia • Skal vi have ansat en ekstra underviser? • DRF har åbnet for Træner-1-uddannelsen. • MU-samtaler og undervisermøde: Der indkaldes til møde snarest. • Marielle/DRF: Videreudvikling af underviserne - emnet tages med på undervisermøde.

	Stalden og staldpersonale: • Der skal ansættes en ny staldmedarbejder. • MON taler med Lyngby Landbrugsskole om praktikanter Weekendpigerne: • NY ansvarlig, Cindie • Overlevering fra IMS (inkl. manual) Generelt: • Ifm. personalemøder skal det indskærpes, at man melder sygdom, ferieønsker, o.s.v. til de områdeansvarlige. • Daglig kommunikation bør gå via FB-grupperne for hhv. stald og undervisere, så der er gennemsigtighed - tag gerne hinanden • Weekendpigerne har egen Messengertråd, som Cindie skal inviteres med i VIKAR-team - afløsning under ferie/sygdom: • Opbygning af et kompetent vikarteam (som alle skal tage DRF's online træner-udd) + proc. for kommunikation v. f.eks. afløsning. Se også ovenstående • Det samme skal etableres for staldmedarbejderne.
Opstaldere/pensionærer	• Nye pensionærer pr. 1. april: Dancing Queen - Fam. Høst-Nielsen Odysseus (Snøvs) - Fam. Granno Connor - Fam. Kreiner
Ridehuskort	• Opdatering af liste over gyldige ridehuskort - Dobbelttjek med salg via Zakobo og MobilePay. • Hvem laver liste? MM opretter delt dokument i Google-drevet, som alle kan skrive brugerne på, når vi møder en "fremmed" hest på grunden • Hvordan fører vi kontrol? Skal vi udlevere et skilt, som kan sættes på hovedtøj/grime? • OPSLAG i privatryttergruppen: Børneattester v. private undervisere (det skal de selv stå for)
Heste	Status på hestebestanden: GENERELT: Alle heste bør kunne gå 2 timer pr. dag..!! Sundhedstjek (besætningstjek) 1 x om året! • Urban og Oscar • Lotte er sat til salg, da hun ikke trives som rideskolehest • Pierce er stadig under indridning • Tyson er helt indkørt i rideskolen - er blevet alles darling Ny foderplan: • Dyrlægen (og sadelmager) har bemærket, at hestene er "fejl fodret". Foderregulering gennemført i samråd med dyrlæge

	• Foderplanlægningsprogrammet er uploadet på Zakobo under "Stald" og Celina er sat ind i hvordan det bruges, men ændringer superviseres af MON. • FOLDE: Vi skal have opdelt bedre, så de ikke bliver afgræsset for hurtigt. • Adfærds konsulent (hestemassør) har tilbudt gratis behandling af hestene, for træningens skyld. Indkøring af nye heste: • Underviserne og staldpigerne kigger dem an i den første tid • Herefter skal der fast "INDRIDER" på
Rideskolehold	Generelt: • 2 x intro. og en mængde prøvetimer Holdene er ved at blive fyldt op • Videoer fra træning/ridetimer, herunder upload til SoMe, udover klubbens egne, må kun ske efter godkendelse af underviseren • Stævneforberedelse, hyggestævner for mini- og juniorer Dressur: • Begynderholdet lørdag kl. 11.00 er lige nu tomt - tiden bruges til ekstra træning for rytterne til Elevskolecuppen Efter Elevskolecuppen ønsker MM at bruge den ledige lørdagstid til et nybegynderhold for større børn og teens. Der er allerede 4 kandidater på venteliste • Underviser til sidste hold torsdag aften. MM/RT rykker for svar Spring: • Holdet kører fint lige nu - men skal der stadig obs. på ift. springhøjde og hestebrug • NG + LC (underviser- & hesteansvarlig) ta'r den Para- / handicap: • Har vi undervisere/heste til at åbne for para-tiderne tirsdag og onsdag + den sidste tid om lørdagen? • Pararyttere fra ventelisten er blevet tilbudt/henvist til "hesteven" om søndagen. Kun 1 interesseret. Der er nu 1 hold m. 4 Kæphest: • 2-3 nye interesserede • Dorte S. tilbudt at gå aktivt ind i udvikling af disciplinen ○ Step 1: Vi tager fat i Dorte omkring videreudvikling - DONE ○ Step 2: Tage fat i Maja/Vallensbæk for sparring ○ Step 3: Overvejelser om det skal ud som et tilbud til events/arrangementer, f.eks. polterabend'er Elevcup: • Stævnedatoer: 22/2 - Gentofte - GEK vandt, BAL nr. 2, HVR nr. 3 16/3 - HVR - HVR vandt, GEK nr. 2, BAL nr. 3 30/3 - Ballerup - HVR vandt, GEK nr. 2, BAL nr. 3 HVR er gået videre til mellemrunden

Økonomi	• Der er udbetalt penge fra Spar Nord + div. fonde • Tilbage melding fra alternativ revisor (Martin) ang. moms - korrespondance sendes til TR/øko-mailen. Det skal gennemlæses grundigt. Der er flere, der skal læse/sætte sig ind i mulighederne. • Økonomi generelt: Vi skal være enige om, hvad vi skal bruge penge til. Hvad er rimeligt? • På et møde om fælles foreningsprojekt om flere piger i idræt sendte Mikkel Uldall Wolff fra kommunen links til information om Fritidspas i Hvidovre Kommune, samt BROEN som er en ekstern aktør som støtter økonomisk udsatte. Fritidspas: https://www.hvidovre.dk/kultur-og-fritid/stoette-og-tilskudsmuligheder/fritidspas BROEN: https://broen-danmark.dk/ • Der ligger regninger for ca. 160.000,- som skal dækkes Medlemstilskud kommer først i maj/juni • Elevcup: Der skal lægges en økonomisk og praktisk ramme for fremtidig deltagelse i Elevcup. NG og MM laver idéskitse • Der er en handicaprytter fra boligerne, der har været sygemeldt og derfor afmeldt tirsdag formiddag. Hun har genoptaget ridningen, men har ikke meddelt noget til HVR, så der er ikke betalt. TR følger op • FOLD: Vi giver 11.875,- pr. kvartal. TR kontakter ejer ifm. ødelagt bund og ødelagte hegn (prisreduktion)
DRF / DGI / andre forbund	Årsmøde i DRF Distrikt 1 d. 17/3 - vi deltog ikke, gr. egen GF Repræsentantskabsmøde d. 12/4 - MM deltager Ny plaque (uden stavefejl) hentet hos DRF D1, Jeanette Strands. Vi skal blive bedre til at deltage i distriktsmøderne - alt efter emne Medlemskab af DGI, vil koste os ca. 1.500,- pr. år. MON har fået mail fra Tommy: Første år er gratis, så LC melder os ind
Juniorudvalg	Der skal afholdes juniorudvalgsmøde, med hjælp fra voksenkontakter og kontaktperson i bestyrelsen. Rideskolestævner, i samarbejde m. stævneudvalg: 18/5 27/11 - halloween 9/12 - jul
Stævner	• V. fastelavnsstævne var der flere ?? omkring klasser, hestefordeling, m.v.

	• Der skal laves stævne regler/bestemmelser, så der er klarhed. • Stævneudvalg skal inddrage undervisere + hesteansvarlig + kontaktperson i det forberedende arbejde
Championat:	• Der er lige nu kun to ryttere, der efterspørger Championat. Mailboks til formålet: championat@hvr-rideklub.dk - pw: championat • Beskrivelse af bestemmelser for klubmesterskaberne: https://hvr-rideklub.dk/page/bestemmelser-for-hvrs-klubmesterskaber • Vi spørger Stævneudv. om de vil overtage dette arbejde
MAFA Herunder mail fra Jonathan Bipin Josephsen, Danske Medier	• Henvendelse fra Projektagenten ang. kommende udvidelse af staldfaciliteterne - nej tak, det hører under Hv.Kommune • Vi afventer svar fra Hvidovre Kommune ang. salg af Stævnsbogård
Spons	Ansøgninger: • Nordea Fondens renoveringspulje: Ansøgning m. bilag er uploadet, budget +780.000,- (puljen går op til 1 mio) Inkl. bla. punkt under sidste punkt • SparNord: Frivillighed i foreningslivet, op til 200.000,- Forslag: Internatkursus for bestyrelsen: Inkluderende arbejde, kommunikation, frivillighedsarbejde. Coach-forløb for ansatte og frivillige • NordeaFonden: Ung-puljen, ansøge om 200.000,- til 1. mio. til forbedringer • DGI/DIF: Støtte til hverdagens fællesskaber, ansøgningsfrist hver 3. måned (25.001,- til 1. mio). • Tryg fonden og andre fonde: Arbejde med at definere fælles foreningsprojekt vedr. indsats for at få flere piger integreret i sport i Hvidovre. 5 foreninger gået sammen, MON tovholder. Konsulentassistance fra DGI. • Sponsorat af hest: Vi skal have udarbejdet en kontrakt Hvordan får vi trykt sponsorskilt? Henvendelse til UnoGraphic, intet svar. LC er tovholder (MM hjælper) • Andre ideer: 60-års Jubilæum, udvikling af undervisere, industrivaskemaskine, beplantning/forskønnelse af langsiden på springbanen
Arrangementer, datoer og opdatering af kalender:	Overvejelse / ønsker til påskeferie: • Eneundervisning på rideskolehest, 350,- pr. time: 15 min. opvarmning, 30 min. undervisning, 15 min. skridt-af 12 pr. dag, d. 17., 18. og 21. april • 2 undervisere + evt. 1 hjælper SOMMEREN 2025: Uge 27: Rengøring af stald, INGEN fra stalden må ha' ferie Uge 28: Mandag, tirsdag, onsdag - AKTIV sommer Uge 28: Miniridelejr u. overnatning - specifikation af alder/kompetencer

	Uge 29: Mandag, tirsdag, onsdag - AKTIV sommer Uge 29: Miniridelejr u. overnatning - specifikation af alder/kompetencer Uge 30: Mandag, tirsdag, onsdag - AKTIV sommer Uge 30: Miniridelejr m. overnatning - specifikation af alder/kompetencer Uge 31: Den store ridelejr, søndag - fredag Aktiv Sommer: Afhænger af bevilling fra Hv.Kommune. Undervisere får fast beløb i løn, hjælpere får event/tur Miniridelejr: 2 undervisere + 2 hjælpere, alle lønnes (fast beløb) Ridelejr: 2 lønnede undervisere, fast beløb PRÆCIST tidsskema for dagene • Qua tidligere erfaringer, er det bestyrelsen (underviseransvarlig, holdansvarlig og LC), der "ta'r den" og fordeler bemanningen på ridelejr og Aktiv Sommer. VI ÅBNER TILMELDINGER TIL RIDELEJRE INDEN PÅSKE Konfirmationstiden nærmer sig - konfirmationsfotografering..? • Det skal de have lov til: Hesten må bare ikke fjernes fra matriklen, man må gerne sidde på hesten og skridte rundt uden ridehjelms. MM koordinerer og svarer dem, der har spurgt. KLUBFEST: Forslag 23. august (udendørs) Integrationsrådet har et arrangement i Byparken/Stationsparken: • Vi stiller med ponyer til ponytræk, mod betaling. Kalender - har vi noget nyt?: • Opdateres med alle stævnedatoer, m.v. • Intro. for voksne - sådan hjælper du dit barn ifm. ridning • Medlemsmøde og arb.dag: 27. april - afstemning i FB-gr. • Forældremøde(r) efter sommerferien? Andet: • Forslag: Åbent Hus dag for Hvidovreborgere (inkl haverne). • Rytterloppemarked ifm. rideskolestævner (SWG/MM)
Opvisning ifm. klubfest	Tidl. HVR-rytter, der rider egne GrandPrix-heste, MM har kontakten
Nye tiltag - fællesskab	<i>HVR-fordelsklub - i gang</i> • Rabataftale m. Vestegnens Sportsklinikk (MM) • GMD, mærke m. ridetøj og udstyr (LC, RT og MM) • Mulighed for klubaftale med Flügger (maling) (MM) • OK Benzin (MM) • Horze (LC)
Skilte, lister, oversigter	• Videoovervågning • Stald-lukning

	• Wrap er ikke til hyggefodring • Hængeskilt hver boks: Jeg har fri, så lad mig få ro • Hesteskilt: Mere/andet info. • Liste i sadelrum: Boksnummer, spandnummer/indhold • Navneskilte til sadelbomme og trensekroge
Idrætsrådet	Møde d. 22. april - LC og NG deltager
Diverse	• Serviceeftersyn af handicaplift - DONE • Indberetning af medlemstal / CFR - DONE • Vandforbrug: LC følger op • Gratis opgradering fra Zakobo: MM • Forslag om mindevæg for tidligere heste - udskydes

TIL INFORMATION

Her skrives ALT (både nyt og igangværende), som ikke nødvendigvis skal drøftes på et BM, men som alle skal være orienteret om. Det er derfor SUPERVIGTIGT, at alle læser med her. Vi kan tage en meget hurtig gennemgang, men hvis et emne ønskes drøftet, flyttes det til den "aktive" del af agendaen

Emne	Action
Heste	Passerordning, evt. "med fordele": • Idé: Give passerne "fordele", f.eks. trække m. hesten, når den er ude af drift, hjælpe med genoptræning (efter alder og evne) • Tages op med JUNIOR af MM
MaFa Vedligeholdelse af HVR	Opgaver i Dalux - hvad er der tilbage: • Portene i ridehuset hænger og skal løftes. • Terrassens gelænder fikses. • Nederste trappe trin op til toiletter reparerer • Møddingens låg forsøges fikses. • Huller i taget i ridehuset og i laden fikses. LC rykker • Ønskeliste: ○ Lapning af punkterede trillebøre ○ Nye større og solide poser til afvejning af hø ○ Hø bure på fold (til frøgræs eller halm)
Ventelister, systemer, etc.	• Venteliste til opstaldning: LC er i gang • Ventelister til alle ridehold, inkl. para: MM er i gang • Oprydning i medlemsdata i Zakobo, GDPR: MM er i gang
Regler	• Generel opdatering af regelsæt for HVR, herunder brug af mobiltelefoner • Sikkerhedsskriv i separat mail - LC/MM er tovholdere
Nyhedsbrev hver 3. måned	LC og MM indsamler emner, arbejdsdok. ligger i HVR Admin (Google doc)
Webshop	Foto-shoot af tøj-på (RT/MM/CH er tovholdere) Gr. GDPR skal forældre/værge give tilladelse
Opdatering af hjemmeside	MM og CH: Det er en kontinuerlig opgave...